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Zapytanie 

 
 

 
 Zwracam się z zapytaniem czy Miasto Gliwice ma w planach bądź 
przygotowuje strategię postępowania wobec gołębi. Obecnie wielu mieszkańców 

Dzielnicy Sikornik boryka się z problemem nieczystości pozostawianych przez 
gołębie, które to gniazdują wśród budynków mieszkalnych. Liczebność ptactwa nie 
jest w żaden sposób regulowana, tym bardziej, że nie posiadają one naturalnych 
wrogów. Nie bez znaczenia pozostaje też fakt dokarmiania gołębi, głównie przez 
starszych mieszkańców, niezależnie od pory roku. 
 W związku z powyższym, wnioskuje o udzielenie informacji na temat działań 

podejmowanych przez samorząd mających na celu ograniczenie populacji gołębi 
na terenie całego miasta, gdyż problem zapewne nie dotyczy tylko Dzielnicy 
Sikornik.  
 
 

            Z wyrazami szacunku, 
                Agnieszka Duda 
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